
Verksamhetsberättelse för Västra/Parkskolans föräldraförening 

verksamhetsåret 2013. 04. 01 – 2014. 03. 31       

           

Västra /Park skolans föräldraförening bildades den 10 april 2013 på ett gemensamt 

informationsmöte, anordnad av de dåvarande föräldraföreningarna på Västra skolan och 

Parkskolan.  En av punkterna under kvällen var bildandet av en ny gemensam 

föräldraförening. Styrelsen valdes efter förslag från de båda föreningarnas dåvarande 

valberedningar. Styrelsen har haft följande sammanssättning: 

Ordförande:  Elin Gunnarsmo 
Vice ordförande Henrik Svensson 
Kassör   Marielle Stensson 
Ledamot:  Nina Thorstensson 
  May Ibrahim 
Suppleant:  Ingela Stigsson 
  Christina Bergman  
 

Föreningsmöten: 
Under verksamhetsåret har 4 protokollförda möten samt ett konstituerande möte hållits.  
Rektor och representanter från verksamheten har närvarat och vi har fått bra information 
från alla skolans klasser och fritidsavdelningar. Information som är mycket värdefull och 
intressant. Ett litet urval: 

- Mycket tid har lagts på att alla elever skall lär känna varandra.  På Västra skolan har man 
arbetat med kompistema i början av läsåret på och på Parkskolan arbetade man mycket med 
grupparbeten mellan parallell klasser. 

- Fritids på Parkskolan har döpts till ”Parkis” 
- Skolans internationella arbete fortsätter, man har fått besök av lärare och elever från 

Uganda och årskurs 5 har videouppkoppling med vår systerskola i Hook Norton, England 
-  Arbetet med Grön flaggar forsätter, detta år är det Miljö som står i centrum. 
- Kommunen har inlett ett musik projekt som ingår i Skapande skolan.  Projektet har fått 

namnet: Hela skolan sjunger och leds av Simon Jungman och Ann Gustavsson, arbetet 
kommer att avslutas med konserer i Vara konserhuset i maj.  

- Matsituationen för eleverna på Parkskolan har setts över. Omställningen att äta på 
Alleskolan har varit stor för många av eleverna.  

- Västra skolan har medverkat vid Barnens lördag på Biblioteket.  

Rektor Birgitta Ahlberg och Lillian Darius har hållit oss informerade om hur arbetet i den nya 
skolorganisationen har fortgått. Det har varit en jobbig höst då det är nya 
personalkonstellationer och klasser på skolorna.  Mycket tid och arbete har lagts på att hitta 
nya rutiner och sätt att arbeta på nu när två tidigare skolor och dess organisationer har blivit 
en.  På fritidshemmen har omorganisationen märkts extra mycket då fördelningen av barn 
och åldersgrupperna blivit en helt annan. Det märks särskilt på Västra skolan där man nu har 
fler och yngre barn inskrivna än tidigare.  
 
  



Föräldramöten: 
Vi har varit och informerat om föreningen i alla klasser vid höstens föräldramöten.  
Maillistor har upprättats för de föräldrar som önskat ta del av föreningens protokoll, 
kallelser och annan information direkt via mail. Vi har också utformat en lathund för vad en 
klassförälder/föräldrarepresentant antas ta hand om. Alla klassföräldrar har kallas till våra 
möten. Vi har fått god hjälp av personalen för att få fram vår information. 
 

Medlemmar: 
Medlemsavgiften har varit 50 kr per familj och läsår.  Vi har under verksamhetsåret haft 127 
betalande medlemsfamiljer.    
 

Aktiviteter: 

- Hemsida, Henrik Svensson vår vice ordförande har byggt en hemsida åt föreningen. 
www.vastrapark.weebly.com Här hittar man protokoll och information om projekt 
och annat som rör föreningens och dess medlemmar.  Man kan även lätt skicka 
meddelande till föreningen.  Sidan har varit mycket levande under året med många 
besökare och en hel del inlägg inte minst i trafikfrågan.  
 

-  Dialogforum, vi har blivit inbjudna till bildningsnämndens dialogforum, ett forum där 
representanter från alla kommunens föräldraföreningar, representanter från 
bildningsnämnden, skolledning och personal möts för diskussion kring aktuella skol- 
och utbildningsfrågor. Förening har på dessa möten representerats av Charlotta 
Börjesson och Ingela Stigsson Frågor som diskuterats har bland annat varit: 

 Lagmansgymnasiet 

 Ny kultur och bibliotekspan i kommunen 

 förstalärare 

 kommunens förskole - och skollokaler  
 

- Trafiken kring våra skolor, vi har tagit kontakt med kommunens tekniska chef Teresa 
Kalisky och fått ett mycket fint bemötande.  Vid två tillfällen har representanter från 
föreningens träffat henne och Pål Kindblom för att prata om trafiksituationen kring 
våra skolor.  Vi har haft med oss de synpunkter som vi fått in till föreningen i frågan. 
Tillsammans har vi sedan med hjälp av kartor tittat på de områden som vi haft med 
oss tankar kring och diskuterat tänkbara lösningar.  Teresa och Pål har även varit ute i 
Vara och tittat på många av dessa områden.   Under 2014-2015 kommer följande att 
ske: 

o  Cykel och gångväg kommer att byggas på Skolgatan för en säker förflyttning 
mellan skolorna. Utbyggnaden kommer ske i etapper.  

o  Cykel och gångväg kommer byggas på Sveagatan från kyrkan förbi korsningen 
vid Fagerbergs med anslutning till Stora torget.   

o Cykelväg på Linnegatan för att göra en säker anslutning till Parkskolan från 
Smedjegatan.   

o Hela Smedjegatan kommer att få en cykel och gångväg.   
o Lämnings och hämtningszon vid Västra skolan kommer att byggas om och 

göras säkrare. 

http://www.vastrapark.weebly.com/


o  Hämtnings och lämningszoner ses över vid Parkskolan samt skyltningen 
angående parkeringstid. 
 

- Lokal behov, i Västra skolans lokaler är det i dag trångt och man utnyttjar lokalerna 
till max.   Man har många inskrivna barn på Fritids och växande barnkullar är på väg 
in vilket gör att behovet av större lokaler är akut.   Rektor och skola arbetar med 
frågan mot kommunen. Föräldraföreningen har skrivit ett brev till kommunens 
bildningschef och tagit upp frågan på dialogforum, vi kommer fortsätta arbeta med 
denna fråga under nästa läsår.  
 

- Remisser från kommunen, som föräldraförening har vi fått ta del av remisser från 
Bildningsnämnden inför beslut angående Lagmansgymnasiet samt Lärlingsgymnasiets 
önskan att etablera sig i Vara kommun. Vi har lämna yttrande i båda dessa frågor.  
 

- Fixar dag på Parkskolan, den 26 april blir det fixardag på Parkskolan.  Arbetet utgår 
från elevrådets önskelista. Vi skall försöka uppfylla de mesta av listan 

 Summering :                                                                                                                                                    

Det har varit ett år då det hänt mycket i skolan med den nya organisationen.  Även för oss 
som nybildad förening har det varit mycket arbete att få till en bra organisation där alla 
känner sig delaktiga och välkomnade.  En del i det arbetet har varit att hålla mötena växelvis 
i de båda skolornas lokaler.  Vi har sett över vägar att bli tillgängliga för våra medlemmar när 
det gäller att nå ut med information genom vår hemsida och genom mailutskick.  Trafik 
situationen kring våra skolor är en fråga som engagerat många och som nu ger resultat i 
utbygganda v cykel och gångvägar, något vi är mycket glada för.  Med den nya 
skolorganisationen har lokalbehovet på Västra skolan blivit akut. Detta är ett scenario som 
dåvarande föräldraföreningar vid västra skolan och Parkskolan och skolledningen oroade sig 
för och tog upp till diskussion med politikerna inför omorganisationen.  Men ingen lyssnade.  
Vi kommer självklar att arbeta vidare i frågan.  

Tack:          

Jag vill tacka alla som engagerat sig i föreningens arbete under året.  Stort tack till rektor och 
skola för ett fint sammarbete. En stor eloge till styrelsen för ert engagemang och arbete. Jag 
vill också passa på att tacka för förtroendet att ha fått leda föreningens arbete som 
ordförande under dess först år.  
 

 

Elin Gunnarsmo, ordförande 

Vara 2014. 05 .11 

 


